
 

 

Ordstyrer: Sandra   

 
Referat 
 

 Emne Type Bilag Varighed Ansvar/ 

Referat 

1. Godkendelse af 

referat  

og dagsorden  

(Hvem laver video-

referat?) 

 

U  5 min  

2. Indkomne emner     

a) Flere gårdvagter i 

frikvartererne 

  10 min På forældremødet i 2. kl. blev det drøftet, at der ofte 

kommer konflikter i frikvartererne. Måske en ide med 

en ekstra gårdvagt? På lærermødet blev det evalueret 

med stå-vagt og gå-vagt og der var enighed om at 

det fungerer godt og ikke er behov for en gårdvagt 

mere. Gårdvagterne har nu gule veste på og er mere 

synlige. 

Eleverne synes, det er fint med gårdvagterne, som 

det er nu. 

 

b) Hvor længe skal 

elever deltage på 

møder? 

  

 

5 min Max 45 min. men kan variere fra gang til gang alt 

efter indhold. 

 

Ønsker fra elevrådet der drøftes på næste 

elevrådsrøde: 

- Nyt mad i boden (bl.a. burger, bagels, risengrød) 

- Lov til at cykle i frikvartererne  

- Mobiler låses inde 

c) Hvad mangler der til   2 min Berit bager kage til lærerne 

Linda og Berit står for dagen 

 

Ødis Skole 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
Skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 
Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

Onsdag 

21.09.2022 

 

Ødis Skole 

 

16.15-18.00 

 

 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Terry Lake, Bente Andersen, Jakob Monrad Henningsen, 

Bodil Skov Jørgensen, Berit Ehlers, Sandra Bojsen, Rikke Andersen, 

Betina Storm Matthesen, Linda Bank Puggaard, Lise Lotte Jessen 

Hansen, Vivi Bejrholm Jano 

Suppleanter:  Camilla Pedersen, Thomas Nørregaard  

 

 

Elever:  

Svanhild og Gustav 5. kl. 

 

Bemærkninger:  

 

Afbud:  
 



 

  Side 2 

 

 

 

lærernes dag?  

d) Mobiltelefoni   5 min Fungerer godt men er besværligt, når de ordblinde 

elever skal bruge deres mobil. 

Fungerer godt at eleverne ikke kan ringe hjem ved 

konflikter.  

Eleverne synes det er ok, at mobilerne er låst inde i 

sikkerhed.  

 

e) Evaluering af 

forældremøder 

  10 min Mangler mere tid i klasserne i indskolingen. 

Fælles delen var for lang for de forældre, der kender 

til det hele.  

Evt. afsætte tid til 0. kl., der har brug for mere viden. 

Vigtigt at fælles delen kommer ud til forældrene. 

Være mere kritisk i udvælgelsen af punkter til fælles 

delen, resten kan ledelsen skrive sig ud af. 

Minimere fælleselen til max 30 min., så der er mere 

tid i klasserne. Skal evt. foregå tidligere så 

fællesdelen kan starte før.  

 

f) Nogle der har fået 

ideer til emner til 

brugernævnsmøder? 

  5 min TK har sendt det ind, han har modtaget, men det er 

stadig muligt at sende ideer til emner til TK hurtigst 

muligt. 

 

g) Opsamling 

Meebook/ugeplaner 

   Blev drøftet ude i klasserne på forældremøderne 

Nogle forældre bruger det ofte mens andre ikke 

bruger det 

Meldes tydeligt ud til forældrene hvordan lektier 

formidles, kan godt variere fra klasse til klasse. 

På forældremøderne skal der laves princip for 

kommunikation (ugeplan, lektier osv.) 

JH kommer med udkast til ændringer for 

kommunikationsplan og sender til Bodil. 

 

h) Etablering af sti 

rundt om søen og 

evt. udvalg 

  10 min Er muligvis ikke muligt pga. dyrebeskyttelse/dyrelivet 

Muligt hvis man går lidt længere inde, så det ikke er 

ved søbredden. 

Ejere ud til søen ønsker det ikke 

Lokalrådet har tidligere undersøgt det 

God ide at tage det med videre 

Udvalg nedsættes 

 

i) Justering/udfasning 

af udvalg (se neden 

for) 

  10 min Sprogudvalg:  

Havde 14 dage med fokus på sprog sidste skoleår 

Udvalget nedlægges 

 

Kommunikationsudvalg: 

Udvalget nedlægges. 

 

Samarbejdsudvalg med Søbo: 

Forbliver passivt 

 

Lokaludviklingsudvalg: 

Holde fast i udvalget da samarbejdet på tværs er 



 

  Side 3 

 

 

 

vigtigt. 

Bodil forbliver i udvalget. Sandra og TK går med i 

udvalget. Her drøftes mulighederne for en sti rundt 

om søen. 

 

3. Siden sidst     

a) Skoleledelse   5 min Fælles tur til Økolariet den 3. nov. ifm. verdensuge 

(uge 44) 

 

Åbent hus den 6. oktober for kommende forældre 

 

Ledelsen overtager undervisningen den 7. okt. 

 

Ansat ny pædagog 

b) SFO   2 min  

c) Formand   2 min  

d) Medarbejderrepræse

ntanter 

  5 min  

e) Øvrige 

bestyrelsesmedlem

mer 

 

  10 min  

4. Den gode historie   5 min Danfoss universe ved Svanhild og Bodil 

 

5. Eventuelt   5 min Ikke muligt at være i biografklub i Vamdrup i år. BE 

og TK melder ud med Kolding biografklub på aula (er 

ikke muligt da alt er optaget). 

 

Arbejdes på en byfest igen. 

 

6 Emner til næste 

møde 

  5 min  

 Tid i alt     



 

  Side 4 

 

 

 

Lokaludviklingsudvalg (Børnehavebestyrelse, Skolebestyrelse og Lokalråd): 

Vibeke, Mette og Bodil 

 

Passive udvalg 

Samarbejdsudvalg Søbo: Sandra og Berit 

 

 

 

 

Brugernævnsmøder kommende skoleår afventes 

 

 

Bestyrelsesmøder kommende skoleår: 

 

01.11.22 t       16.15-18.00 
07.12.22 o      16.15-18.00 
17.01.23 t       16.15-18.00 
22.02.23 o      16.15-18.00 Vonsild 
11.04.23 t       16.15-18.00 
31.05.23 o      16.15-18.00 
 

 

Med venlig hilsen  

Thomas & Berit 

 

 
 


